
Motie - Zet in op dubbelgebruik zonnevelden 

De gemeenteraad van Woerden, in vergadering bijeen op 13 juni 2024, gehoord de beraadslaging 

over het raadsvoorstel Toetsingskader grootschalige zonnevelden; 

constaterende dat: 

1. in 2021 het afwegingskader grootschalige duurzame energie is aangenomen door de

gemeenteraad;

2. er behoefte is aan kaders voor grootschalige zonnevelden;

3. het raadsvoorstel voortborduurt op eerdere uitgangspunten;

overwegende dat: 

1. bij locatiekeuzes wordt uitgegaan van de zonneladder, waarbij grootschalige opwek van

zonne-energie moet plaatsvinden op plekken waar de impact op de omgeving zo klein

mogelijk is;

2. grootschalige opwek van zonne-energie op landbouwgrond niet de voorkeur heeft;

3. landbouwgrond noodzakelijk is voor de voedselvoorziening;

verzoekt het college: 

1. zoveel mogelijk in te zetten op opwek binnen de eerste 3 treden van de zonneladder;

2. bij beoordeling van plannen voor zonnevelden op landbouwgronden in te zetten op en

voorrang te verlenen aan zogenaamd dubbel gebruik, waarbij significante

landbouwtoepassing mogelijk blijft;

en gaat over tot de orde van de dag, 

Namens, 

CDA Woerden, John Boere 

Toelichting: 

Voor de realisatie van zonnevelden binnen de gemeente Woerden wordt uitgegaan van de 

zonneladder, waarbij gebruik van landbouwgronden de laatste optie is. Maar het lijkt dat de eerste 3 

treden van de ladder onvoldoende soelaas bieden voor de realisatie van de RES doelen. Wij zijn geen 

voorstander van grootschalige zonnevelden op (goede) landbouwgrond, maar als dit toch 

noodzakelijk blijkt wordt zoveel mogelijk ingezet op gecombineerd gebruik. Dus dat agrarische 

toepassing van de ruimte mogelijk blijft. Dit gaat verder dan een paar schapen tussen de 

zonnepanelen. 


